
1.本产品适用于Xb/ Xb X/ Xb S游戏主机。

2.带充电指示灯,在充电过程中，便于识别充电状态。

3.配备专用的触点式充电转接头,无线连线充电.随取随放,使用非常方便。

4.配备耳机支架,可放置耳机，方便拿取。

5.双风扇能给主机降温与散热。

6.配备游戏碟架,可放置17个游戏碟。 

产品适用说明:

6合1 XB 1主机散热架
产品说明书(PG-XB007)中文版

注意事项：

产品清单

底座  x1  Micro USB线 x1  EVA 泡棉 x3  说明书  x1充电转接头 x2 

1.输入电压：4.75V-5.25V

2.输入电流：≤1600 mA

3.单组充电电流: ≤600 mA

4.充电时间：5小时                                                    

产品特性参数：

产品使用说明:

1.请不要在高温环境下充电使用。

2.请勿擅自拆卸进行改造，以免发生故障和造成伤害。

3.避免暴晒、雨淋、受潮、受热。

4.不宜放置在通风不好地方充电。

5.请勿采用化学溶剂清洗本产品。

ipega官方微信公众号

售后客服QQ群： 837350687

客服电话：(0755) 2791 8998

在线时间：周一至周五9:30-17:30
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1.通过Micro USB线连接本产品至游戏主机或其它5V电源,成功连接后,两个充电槽指示

灯常亮。
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User Manual (PG-XB007)

Features

Product Overview

Product instructions:

Parameters:

Notes:
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Included：

Micro usb Cable x1  

EVA Pad  x3  User Manual  X1

Micro Adapter x2  

Patent NO. : ZL201930745335X

专利号：ZL201930745335X

2.将Micro USB转接头插入Xb手柄的USB充电接口，再将手柄对准充电触点放入手柄

充电槽中，对应的充电指示灯红灯常亮，开始充电，充满后充电指示灯白灯常亮。

4.如需给主机散热, 请将Xb/ Xb X/ Xb S主机放入底座散热槽,并按下底座上的散热开关

按钮，散热风扇工作给主机散热。(注：Xb X 与 Xb S主机需要贴EVA棉后使用,安装方

法如下）

3.当两个手柄同时充电时，面板上的两个充电指示灯同时红灯常亮。充满电后，对应

的充电指示灯白灯常亮。

7mm EVA: 适用于XB one S主机

选择与主机对应的EVA棉

将主机放入底座散热槽 通过Micro USB线连接底座至游戏主机

将EVA棉贴在散热槽的两侧

10mm EVA: 适用于XB one X主机

11mm EVA: 适用于XB one X/ 
                    XB one S主机
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7mm EVA: For XB one S console

10mm EVA: For XB one X console

11mm EVA: For XB one X/ 
                    XB one S console

3 4
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5.耳机支架可以放置游戏耳机，使用时方便拿起，不用耳机时挂上，方便整洁。

6.使用完成后.转接头可放入底座上的收纳槽.避免丢失。

7.充电座具备有短路保护功能。

1. Please do not charge in high temperature!

2. Please do not dismantle and transform without permission to avoid 

failure and injury!

3. Avoid exposure to the sun, rain, moisture and heat!

4. It should not be placed in a place with poor ventilation for charging!

5. Do not use chemical solvent to clean this product!

2. Insert the Micro USB adapter into the USB charging port of the Xb gamepad, 
and then align the gamepad with the charging contact and put it into the charging 
slot. The corresponding red indicator light will be always on to show charging starts, 
and the white indicator will be turn on when fully charged.
3. When the two gamepads are charging at the same time, the two red charging 
indicator will be turned on at the same time. And the corresponding white indicator 
will be turn on when fully charged.
4. To cool the console, please put the Xb/ Xb X/ Xb S console on cooling slot, 
and turn on the cooling fan. (Note: Xb X and Xb S consoles need to be pasted 
with EVA cotton, the installation method is as shown below)

1. This product is suitable for Xb/ Xb X/ Xb S game console.

2. With charging indicator, it is easy to identify the charging status during the 

charging process.

3. With contact charging adapter for wireless connection charging. Put it on 

your gamepads, easy to use.

4. With headset bracket, you can place the headset for easy access.

5. With Dual cooling fans can avoid overheating of the console.

6. With game card storage function, easy to storage 17 game cards.

1. Connect this product to the game console or other 5V power supply through 
the Micro USB cable. After successful connection, the two charging slot 
indicators are always on.

Input Voltage:  4.75V-5.25V                         Input current: ≤1600 mA

Single charging current: ≤600 mA               Charging time: 5 H

5. The headset can be placed on the stand,  easily picked up when need to 

use and hung up when storage.

6. The adapter can be put into the storage slot to avoid loss.

7. With a short-circuit protection function to protect your equipment.

Put the console into the Cooling Slot. Connect the product to the game 
console through micro USB cable. 

Please choose the EVA cotton 
suitable for your game console

Attach EVA cotton to both sides 
of the Cooling Slot.


